



The International Canadianist

International Council for Canadian Studies

250, City Centre, Suite 303, Ottawa, Ontario, Canada K1R 6K7
Tel.: (613) 789-7834; fax: (613) 789-7830; email: guy.leclair@iccs-ciec.ca
<http://www.iccs-ciec.ca>

FRANÇAIS

THE SIGNIFICANCE OF PRESIDENT OBAMA'S VISIT FOR CANADA AND UNITED STATES

Canadianists from United States and Canada share their thoughts on the significance of President Obama's visit to Canada, on February 19th, and on actions that could be taken to improve Canada-U.S. relations. To learn more, [click here](#).

ESTABLISHING CLOSE LINKS WITH OUR INTERNATIONAL PARTNERS

Activity reports sent to the International Council for Canadian Studies, for events which took place in Italy, Hungary and China, underline the quality of Canada's reputation on the international scene and the passion of a number of university professors and students across the world for the study of Canada. To learn more, [click here](#).

AN AMERICAN TAKE ON CANADA AND CANADIAN POLITICS

American and Canadian Canadianists reflect on the American perception of Canadian politics and on anti-Americanism in Canada. To learn more, [click here](#).

[Comments, click here.](#)

Issue 7, 16-02-09



Le canadieniste international

Conseil international d'études canadiennes

250, City Centre, bureau 303, Ottawa, Canada K1R 6K7

Tél. : (613) 789-7834; téléc. : (613) 789-7830; courriel : guy.leclair@iccs-ciec.ca

<http://www.iccs-ciec.ca>

ENGLISH

L'IMPORTANCE DE LA VISITE DU PRÉSIDENT OBAMA POUR LE CANADA ET LES ÉTATS-UNIS

Des canadienistes américains et canadiens nous livrent leurs pensées à l'égard de l'importance de la visite du président américain Obama, le 19 février prochain, ainsi que sur les actions qui pourraient être entreprises pour améliorer l'état des relations entre le Canada et les États-Unis. Pour en savoir plus, [cliquez ici](#).

ÉTABLIR DES LIENS SERRÉS AVEC NOS PARTENAIRES INTERNATIONAUX

Des rapports d'activités envoyés au Conseil international des études canadiennes (CIEC), à l'égard d'activités survenues en Italie, en Hongrie et en Chine, soulignent la renommée internationale du Canada et le grand intérêt d'un grand nombre d'universitaires de partout au monde pour l'étude du Canada. Pour en apprendre plus, [cliquez ici](#).

PERSPECTIVE AMÉRICAINE DU CANADA ET DE LA POLITIQUE CANADIENNE AUX ÉTATS-UNIS

Des canadienistes américains et canadiens abordent la perception américaine de la politique canadienne et de l'antiaméricanisme au Canada. Pour en savoir plus, [cliquez ici](#).

[Commentaires, cliquez ici.](#)

Numéro 7, 16-02-09